

14 January 2021

After compliments,

Subject: Initial Unaudited Annual Financial Results for the year ended 31 December 2020

HSBC Bank Oman S.A.O.G. ('HBON') announces its initial unaudited annual financial results for the year ended 31 December 2020. This is in compliance with the rules and guidelines on Disclosure by Issuers of Securities and Insider Trading issued by the Capital Market Authority.

The initial unaudited annual financial results are subject to approval by HBON's Board of Directors, the Central Bank of Oman and the shareholders of the bank.

Key highlights:

	31 Dec 20	31 Dec 19	Change %
	RO'million	RO'million	
Total assets	2,355.6	2,550.0	(7.6)
Loans and advances to customers - net	1,363.6	1,502.7	(9.3)
Customer deposits	1,905.8	2,071.5	(8.0)
Total equity	327.5	352.0	(7.0)
Operating income	70.1	86.6	(19.1)
Change in expected credit losses and other credit impairment charges	(18.0)	(3.4)	(429.4)
Operating expenses ¹	(61.0)	(48.5)	(25.8)
(Loss) / Profit for the period	(8.2)	29.3	(128.0)

1. Operating expenses include an impairment charge on non-financial assets of RO12.7 million representing the outcome of the impairment test carried out as per International Accounting Standard (IAS) 36 'Impairment of Assets'. Further information will be available in the financial statements that will be uploaded by the end of January 2021.

Your sincerely,



Melika Betley
Chief Executive Officer


HSBC Bank Oman S.A.O.G.

Al Khuwair Head Office
 P.O.Box 1727, Postal Code 111, CPO Seeb, Sultanate of Oman
 Telephone : (968) 24947078, Facsimile : (968) 24947309
 Website : www.hsbc.co.om
 Oman Commercial Reg. No. 1080849

بنك إتش إس بي سي عُمان ش.م.ع.ع

المكتب الرئيسي الخوير
 1727، الرمز البريدي: 111، مكتب البريد المركزي-السيب، سلطنة عُمان
 هاتف : 24947078 (968)، فاكسميلي : 24947309 (968)
 الموقع بالشبكة : www.hsbc.co.om
 سجل تجاري عُمان رقم : 1080849

14 يناير 2021

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: النتائج المالية السنوية الأولية غير المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2020م

يعلن بنك إتش إس بي سي عُمان ش.م.ع.ع. عن نتائجه المالية السنوية الأولية غير المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2020م، وفقاً للقواعد والإرشادات الصادرة عن الهيئة العامة لسوق المال بشأن الإفصاح من قبل الجهات المصدرة للأوراق المالية والتداول بالبورصة بناءً على المعلومات الداخلية.


تخضع النتائج المالية السنوية الأولية غير المدققة لموافقة مجلس إدارة البنك والبنك المركزي العماني ومساهمي البنك.

النقاط الرئيسية:

التغير (%)	31 ديسمبر 2019 مليون ريال عماني	31 ديسمبر 2020 مليون ريال عماني	
(7.6)	2,550.0	2,355.6	مجموع الأصول
(9.3)	1,502.7	1,363.6	صافي قروض وسلف للعملاء
(8.0)	2,071.5	1,905.8	ودائع العملاء
(7.0)	352.0	327.5	مجموع حقوق الملكية
(19.1)	86.6	70.1	إيرادات التشغيل
(429.4)	(3.4)	(18.0)	التغير في خسائر الائتمان المتوقعة والإنخفاض في قيمة الأصول المالية
(25.8)	(48.5)	(61.0)	مصروفات التشغيل ¹
(128.0)	29.3	(8.2)	(خسارة) / ربح الفترة

¹ تشمل مصاريف التشغيل على المحمل من انخفاض قيمة الأصول غير المالية بقيمة 12.7 مليون ريال عماني والتي تمثل نتيجة اختبار انخفاض القيمة الذي تم إجراؤه وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي رقم 36 "انخفاض قيمة الأصول". ستتوفر المزيد من المعلومات في البيانات المالية التي سيتم نشرها بحلول نهاية يناير 2021.

مخلصكم/



 مليكا بيتلي
 الرئيس التنفيذي

HSBC Bank Oman S.A.O.G.

Al Khuwair Head Office
 P.O.Box 1727, Postal Code 111, CPO Seeb, Sultanate of Oman
 Telephone : (968) 24947078, Facsimile : (968) 24947309
 Website : www.hsbc.co.om
 Oman Commercial Reg. No. 1080849

بنك إتش إس بي سي عُمان ش.م.ع.ع.

المكتب الرئيسي الخوير
 ص ب : 1727، الرمز البريدي: 111، مكتب البريد المركزي-السيب، سلطنة عُمان
 هاتف : 24947078 (968)، فاكسميلي : 24947309 (968)
 الموقع بالشبكة : www.hsbc.co.om
 سجل تجاري عُمان رقم : 1080849